
Poslovanje. 
Po reorganizaciji je poslovanje v JUU 

olajšano m uspešnejše, kriza v narodu je za
dela tudi Udruženje, kljub temu pa so rezul« 
tati lepi. Izvršni odbor dela vztrajno na tem, 
da bi združil vse učiteljstvo v organizaciji. 
Sekcije delajo dobro in vztrajno, delo po sre
skih društvih je bilo plodonosno in koristno. 

Posli pri centrali so se delili v predsed« 
stvene, tajniške, blagajniške, uredniške in 
administrativne. Predsedniku so bili poverje« 
ni najdelikatnejši posli, t. j . intervencije pri 
oblastvih. Ministrstvo prosvete je posvečalo 
predstavkam svojo pažnjo, četudi si ni vseh 
osvojilo. 

Učiteljska kreditna zadruga. 
Skušal je realizirati sklep glavne skup

ščine v zadevi Učiteljske kreditne zadruge. 
Je za to, da se učiteljstvu vrnejo vplačani od
tegljaji, ker se najmanj 80% učiteljstva ne 
poslužuje nabavljalnih odnosno stavbnih za
drug. S povrnjenim denarjem bi si učiteljstvo 
ustanovilo svoj kreditni zavod. 

Naturalna stanovanja. 
Udruženje je napravilo predstavko za 

izpremembo uredbe o naturalnih stanova
njih. Zadela pa je na težkoče pri finančnem 
ministrstvu. Vendar je organizacija končno 
uspela in dosegla, da bo v novi finančni za« 
kon sprejet amandman, ki ureja to pereče 
vprašanje v korist učiteljstva. 

Naši prejemki. 
Glede naših prejemkov smo načelno za 

to, da smo enaki z ostalim državnim uradni« 
štvom, ki ima isto kvalifikacijo. Pri sedanjih 
odtegljajih moramo deliti usodo z narodom 
in ostalim uradništvom. 

Učni načrt. 
Sekcijam je poslal Izvršni odbor pro

jekt učnega načrta. Ima težke pogreške za 
šolo in učiteljstvo. Gradivo je preobsežno. 
Načrt se ne more vzeti niti za osnovo. Iz« 
vrini odbor bo stavil prosvetnemu svetu 
predlog, ki bo znosljiv za učitelja in šolo. 

Šolsko nadzorstvo. 
Pereče je vprašanje sreskih šolskih nad

zornikov. Izberejo naj se iz vrst osnovnošol« 
skega učiteljstva. Kandidati pa morajo biti 
najboljši učitelji z veliko prakso in obsežnim 
pedagoškim znanjem. Treba bi jim bilo pri
znati stalnost. Menjavanje ob raznih režimih 
je ubijalo ugled in avtoriteto nadzornikom. 
Za nagrado naj bi imeli eno stopnjo višje od 
ostalega učiteljstva. Organizacija je predla
gala, naj se sreslki šolski nadzorniki imenuje
jo sporazumno z njo in prosvetnim svetom. 
Zato je zahtevala od sekcij seznam kandida
tov. Nesposobni nadzorniki naj se zame
njajo. 

Učbeniki. 
Naši učbeniki ne odgovarjajo današnjim 

prilikam in potrebam ter ustroju države. Se« 
stavljeni bi morali biti v pravcu ujedinjenja 
naroda. 

Zakon o sistemizaciji. 
V smislu uradniškega zakona bi moral v 

teku 6 mesecev iziti zakon o sistemizaciji 
službenih mest. Doslej še ni izšel. Kljub te
mu naj vlagajo učitelji, ki imajo pogoje za 
napredovanje, predpisane prošnje. Za V. 
grupo naj se pogoji z zakonom o sistejniza« 
ciji izpremene. Velja naj povprečna ocena 
»prav dobro« in 30 let efektivne službe brez 
starostne stopnje. Priznajo naj se tudi vojna 
leta. 

Učiteljski praktični izpit. 
Uredba o učiteljskem praktičnem izpitu 

je bila izmenjana. Izvršni odbor je izdelal 
predstavko, da bi se novi predpisi ublažili, v 
kolikor se nanašajo na način in obseg pola
ganja izpita. Skrbeti hočemo, da se bodo pri 
popravi uredbe upoštevale naše zahteve. 

Polne draginjske doklade poročenim 
učiteljicam. 

Z zadovoljstvom moramo ugotoviti, da 
je organizaciji po dolgem trudu in prizade« 
\anju končno uspelo izenačenje prejemkov 
poročenih učiteljic s prejemki neporočenih. 
Kljub temu, da se je rešitev vprašanja pre
cej zakasnila, se je vendar izpolnila želja in 
opravičena zahteva naših tovarišic. 

Šolnina. 
V zvezi z vprašanjem sprejemnih izpitov 

na srednje šole je napravil Izvršni odbor 
predstavko, da se zmanjša šolnina za deco 
podeželskega učiteljstva, ki se šola po me
stih. Žal za enkrat predstavka iz splošnih 
ozirov ni uspela. 

Naš tisk. 
Veliko pažnjo in skrb je posvečal Izvrš

ni odbor organizačnim listom. Pedagoški ča
sopis »Učitelj« je našel vsled svoje vsebine 
in lične opreme povsod odobravanje. »Na
rodna Prosveta« se vedno izogiblje polemič« 
nih spisov, da se ne netijo strasti in ne iz
gublja dragoceni čas. Uprava se hoče potru« 

diti, da naročniki poravnajo vso zaostalo 
naročnino, ki ni majhna. Mladinski list »Ju
<<oslovcnčc« izhaja v 100.000 izvodih. Njego« 
s i naklada, vsebina in oprema popolnoma 
opravičujejo sklep glavne skupščine. 

Stanje članstva. 
Predsednik Rašič je nato prečital poro

čilo o stanju članstva po posameznih sekci
jah. Poročilo pa še ni popolno, ker se prijav
ljajo vedno novi člani. Stanje blagajne je 
povoljno. Izvršni odbor je plačal ves dolg, ki 
ga je imel dom Jugoslovenskega učiteljskega 
udruženja. 

Po predsednikovem govoru so poročali 
o stanju v svojih banovinskih sekcijah njiho
vi predsedniki. Prvi je poročal tov7. Dimnik 
za 

sekcijo Dravske banovine. 
Govornik omenja predvsem likvidacijo 

bivšega poverjeništva in povdarja, da se je 
izvršila reorganizacija sreskih društev brez 
vsakih težkoč. Danes šteje sekcija 33 sreska 
društva s 3182 člani. Organiziranega je čez 
90% vsega osnovno šolskega učiteljstva. Da 
bi se moglo organizirati vse učiteljstvo, je 
treba dovoliti poedincem v izjemnih primerih, 
da se vpišejo vsled terenskih težkoč pri 
najbližjem društvu. 

Dalje govori o zborovanjih sreskih dru
štev in o stiku, ki ga ima sekcija z njimi. O 
vseh važnih vprašanjih jih obvešča z okrož« 
nicami, ki jih je doslej razposlala že 30. 

V svojem poročilu se dotakne tudi raz
merja med sekcijo in SKJ. Govori o 'name« 
ščanju in premeščanju učiteljstva, o zaščiti 
članstva, o šolskih nadzornikih, o naturalnih 
stanovanjih, o prosvetnih in šolskih vpraša
njih in o dosegi sporazumnega dela med sek
cijo, prosvetno oblastjo in narodnim pred
stavništvom. Dalje omenja naš stanovski tisk 
in izredno posvetovanje predsednikov vseh 
sreskih društev. 

V nadaljnjem svojem poročilu je obšir
no utemeljeval sledeče predloge, iznešene od 
sreskih društev in izrednega posvetovanja 
vseh predsednikov: 

1. Izvršni odbor JUU naj pokrene vse 
potrebno, da ministrstvo prosvete izda čim 
prej pravilnik k zakonu o narodnih šolah, 
ker bi bila s tem rešena mnoga pravna vpra
šanja. 

2. Vsa učna mesta na deških osnovnih 
šolah po mestih naj se v bodoče pr\ enstve
no oddajajo moškim prosilcem. 

3. Pri oddaji učnih mest v krajih s sred
njo odnosno visoko šolo naj se predvsem 
upoštevajo družinski očetje, ki imajo za 
srednje šole godno deco, in pa organizaeni 
delavci. 

4. Pri ocenjevanju učiteljstva naj se upo« 
števa predvsem delo v šoli, šele potem naj 
pride v posteč izvenšolsko delo. Učiteljstvo 
naj se ne sili k izvenšolskemu delu, za katero 
ni usposobljeno. 

5. Izvršnemu odboru se naroča, »da po
novno napravi predstavko na ministrstvo 
prosvete, da se učiteljstvu prizna stalnost na 
mestu, ker je to za prospeh šole in izvenšol« 
skega dela med narodom nujno potrebno. 

6. Neporočene učiteljice naj se pri na
meščanju ob istih pogojih v enaki meri upo« 
števajo kakor poročene, 

7. Vsa izpraznjena mesta šolskih upravi
teljev naj se razpišejo, ker se da s tem mož
nost za prosto konkurenco. Prosvetna oblast 
si bo lahko na ta način izbrala najsposobnej
šega učitelja, ki ima ambicijo in pogoje za 
šol. upravitelja. Krajevni šolski odbori ospo
ravajo pri sejah one učitelje, ki jih je samo 
banska uprava poverila s posli šolskega 
upravitelja. 

8. Ker so posli šolskega upravitelja zelo 
narasli, je neobhodno potrebno, da se tudi 
honorirajo, kakor so to določali že prejšnji 
šolski zakoni. Ako to ni mogoče, naj se na
grade šolski upravitelji vsaj s tem. da uživajo 
naturalna stanovanja brezplačno. 

9. Reši naj se eksistenčno vprašanje uči
teljic ženskih ročnih del, ki sta jih zatekla v 
službi zakon o narodnih šolah in novi urad
niški zakon. Predpišejo naj se izpiti za pri
pravnice te kategorije. 

10. Izposluje naj se čimprej sprememba 
glede ocenitve naturalnih stanovanj, da ne bo 
ocenitev višja, kakor določa zakon o narod
nih šolah stanarino za poedine kraje. 

11. Stanarina naj se izplačuje učiteljstvu 
skupno z ostalimi mesečnimi prejemki. V ta 
namen naj se ustanovi pri banskih upravah 
fond.' v katerega naj se stekajo vse stanarine, 
ki so jih dolžne plačevati učiteljstvu občine. 

12. Analogno uredbi ministrstva financ z 
dne 24. novembra 1931. v pogledu naturalnih 
dajatev uradnikom iz resora ministrstva za 
šume in rude, za kmetijstvo, za pravdo ter za 
socialno politiko in narodno zdravje, naj se 
urede učiteljstvu naturalne dajatve, predpi« 
sane s §§ 23. in 84. zakona o narodnih šolah. 

13. Osnovnošolski učitelji, ki so prideljc
ni v pomoč pisarnam sreskih nadzornikov, naj 
ostanejo še nadalje na svojem mestu, ker je 
to v interesu šolstva in prosvetne uprave. 

14. Učitelji, ki so dovršili 35 službenih 
let, naj se prevedejo v V. skupino, ako imajo 

Jugoslovensko 
učiteljsko udruženje v Beogradu. 

Po sklepu izvršnega odbora in po določi
lih pravil se je vršila 17. in 18. marca 1932. 
seja glavnega odbora našega udruženja. Se
ji so prisostvovali člani izvršnega odbora in 
predsedniki sekcij z ostalimi zastopniki, ka
terih število se ravna po številu članstva v 
sekciji. Iz sekcije za Dravsko banovino so bi
li pri seji navzoči poleg predsednika tovariša 
Dimnika še tovariši: Anton Hren, Josip Ko
bal in Dušan Šestan. Seja se je vršila v no
vem traktu Učiteljskega doma v Beogradu. 

Otvoritev in brzojavni pozdravi. 
Sejo je otvoril predsednik Udruženja to

variš Damnjan Rašič in ugotovil sklepčnost. 
Predlagal je brzojavni pozdrav Nj. Vel. kra« 
lju, predsedniku vlade, ministru prosvete in 
ministru pravde Boži Maksimoviču kot biv. 
ministru prosvete. Predlog je bil z odobrava
njem sprejet. Nato je izvajal: 

Poročilo iz seje glavnega odbora. 

Edinstvena organizacija. 
JUU je največje in najmočnejše urad« 

niško udruženje. Šteje okrog 15.000 članov. 
Od ujedinjenja do danes je to velik dogo
dek. Udruženje ni predstavljalo prej ene 
edinstvene organizacije. Mnoge pokrajine so 
imele svoje organizacije, katerih delo je bilo 
povsem različno in nezavisno od dela v osta« 
lih pokrajinah. Danes pa je Udruženje v 
resnici edinstvena, zdrava organizacija naših 
prosvetnih delavcev, razširjena na vse ba
novine. 

Cilj organizacije. 
Politika, ki jo vodi udruženje, je prven

stveno nacionalna, jugoslovenska. Ima svoje 
cilje, ki so slični ciljem državne politike za 
boljšo bodočnost in edinstvo naroda in drža
ve. Vsled tega je našlo udruženje razumeva
nje vseh faktorjev v državi. 
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zakoni te pogoje. Nato naj se upokoje brez 
zdravniške preiskave. V Dravski banovini bo 
koncem šol. leta 1931. 32. z novinci 643 ne« 
zaposlenih učiteljev. 

15. Novinci naj" se nameste kjerkoli v 
državi. 

1<>. Izvršni odbor naj izposluje pri mini« 
strs tvu prosvete, da se izdajajo učiteljem in
dividualni namestilni dekret i . Označba »Na 
lastno prošnjo« mora izpasti pri vseh onih 
učiteljih, ki za premestitev niso prosili. 

17. Dopolnilni izpiti k višjemu tečajnemu 
izpitu iz nacionalnih predmetov naj odpadejo . 
Vrše naj se le pri usposobl jenostnem izpitu. 

18. Učitel js tvo naj napreduje iz skupine 
v skupino kakor ostalo uradniš tvo. 

19. Vse osporjenc premest i tve , ki so se 
izvršile v p r o š e m letu, naj se pri letošnjem 
razporedu popravijo. « 

20. Izvršni odbor naprošamo, da se z vso 
silo zavzame za one kont rak tua lne učitelje, 
ki so že dobili naše državl janstvo, a jim še ni 
priznana stalnost v državni službi. Rešitev 
prošenj novih kontraktualeev naj se pospeši 

22. Pri predvideni redukciji mesečnih pre
jemkov naj se ne diferencira mestno uči
tel js tvo od podeželskega. Draginjski razredi 
naj se odpravi jo . 

23. Izkazi učencev narodnih šol v Dravski 
banovini naj se smatra jo analognim Djačkim 
knjižicam učencev meščanskih in srednjih šol. 
Z a t o naj se kolkovanje ukine. Kolkujejo pa 
naj se izkazi učencev po dovršeni nižji od
nosno višji narodni šoli. 

24. Ukine naj se monopol na šolske zvez
ke, ker je to velika ovira za napredek našega 
šolstva. 

25. Nameravana redukcija učiteljišč, sred« 
njih in visokih šol naj se z ozirom na obmejne 
razmere v Dravski banovini ne izvede. 

26. V finančnem zakonu za leto 1932./33. 
predvidena šolnina naj ne zadene podežel
skega učiteljstva, ki šola svojo deco v mestih. 

27. Izvršni odbor prosimo, da pokrene 
pri minis t rs tvu prosvete vse pot rebne mere, 
da se ne bo premesti l ni eden učitelj brez 
predhodne disciplinske preiskave. Premesti« 
tev Z o r k a Kotnika, šol. upravitel ja na Rečici 
ob Savinji in predsednika sreskega učit. dru« 
štva v Gorn jem gradu, naj se razveljavi. 

28. Prav t ako prosimo Izvršni odbor, da 
posreduje pri minis t rs tvu prosvete za ugodno 
reši tev pri tožbe, ki jo je sekcija vložila proti 
sprejet ju neučiteljic v tečaj za učiteljice na 
gospodinjsko nadaljevalnih šolah, med tem ko 
je bilo odklonjenih 27 učiteljic. 

29. Sreski šolski nadzorniki naj se ime
nujejo iz vrst osnovno šolskih učiteljev, ki so 
teoret ično in prakt ično na višku glede moder
nih stremljenj šole in pouka ter imajo razu« 
mevanje za usmer jeno in ustal jeno izvenšol
sko delo. Imajo naj kvalifikacijo po zakonu, 
službeno in s t rokovno neoporečnost , korek t 
nost, pravičnost in objekt ivnost . 

30. Izvršni odbor naprošamo, da izposluje 
pri merodajnih oblastih potrdi lo za vplačane 
prispevke za s tavbne zadruge v znesku 360— 
dinarjev, ki naj se uporabi jo za zgradbo uči« 
teljskih okrevališč ob morju, k a k o r to pred
videva § 108, odst . 2. zakona o narodnih šolah. 

Predsednik sekcije tov. Dimnik je v dve« 
urnem govoru navedene predloge obši rno ute« 
meljeval ter izjavil, da opušča nadal jnje po
ročilo o situaciji glede šolstva, prosvete in or« 
ganizacijc v Dravski banovini , ker je podrob
no poročilo itak pismeno predloženo izvršne
mu odboru. 

Z a tem so podali poročila o delu v svojih 
sekcijah še ostali predsedniki . Vsa so bila ja
ko zanimiva. Obsegala so po večini ista vpra
šanja, o kater ih je razmotr ival tov. Dimnik. 
Vsi so se pridružili tudi predlogom Dravske 
sekcije." 

Po končanih poročilih predsednikov sek« 
cij je pozval tov. Rašič še ostale člane glavne
ga odbora, da se oglasijo k besedi. 

Prva govori tov. Simičeva, ki se zavzema 
za enakopravnos t poročenih učiteljic z nepo« 
ročenimi. Je prot i učiteljicam ženskih ročnih 
del. 

Tovarišica Špahovska omenja v svojem 
poročilu poročene učiteljice in je mišljenja, 
naj se pri namest i tvah v mestih ne upoštevajo 
prvens tveno družinske potrebe. G o t o v o šte« 
vilo mest je t reba rezervirat i tudi za ostalo 
učiteljstvo. 

Tovar iš Radojčič hvali delo izvršnega 
odbora in govori o s tanovskih listih in izter
javanju dolga, o vprašanju sreskih šolskih 
nadzornikov o odredbi prosv. minis t rs tva gle« 
de štednje, ker mnogi krajevni šolski odbori 
napačno tolmačijo š tedenje . 

Tov. Dimnik tolmači svoja izvajanja, ker 
j ih nekater i niso dobro umeli. Zagovarja uči
teljice ženskih ročnih del ter njihove stečene 
pravice. Predlaga, da se natisnejo v »Narodni 
Prosveti« vsa poročila sekcij , ker so obsežna 
in vsebujejo zbrano zanimivo gradivo. Prizna
va delo Udruženja in upa, da bo celokupno 
delo pokazalo lepe uspehe. 

Tov. Savič govori kot član disciplinskega 
odbora v ministrs tvu prosvete o raznih disci
plinskih pres topkih in kaznih. Najžalostnejši 
so oni primeri , ki se v njih obtožujejo učitelji 
sami med seboj . On lahko stori mnogo dobre
ga. Mora pa biti pravilno in verodos to jno 
obveščen. Upošteval bo le pojasnila, ki jih 
bo prejemal od sreskih druš tev potom sekcij . 

Tov. Šestan razpravlja vprašanje o odno« 
sih med Sokolstvom in učitel jstvom. Poedine 
uprave bi morale polagati večjo pažnjo na 
položaj učitelja pri sokolskih društvih. Uči
telj ne more nositi sam vse odgovornost i . Po« 
t r ebno je, da se za delo pri Sokolu pri tegnejo 
tudi druge profesije uradništva, zlasti profe« 
sorji. Govori o analfabetskih tečajih med 
vojaki. 

Glavna skupščina. 

Po kratki debati je. seja Glavnega odbora 
soglasno sklenila, da se vrši letna glavna 
skupščina v II. polovici avgusta v Beogradu. 

Odbor za poslovnik. 

V ta odbor so bili delegirani: predsednik 
Rašič in člani: Ivan Dimnik, Jovo Milojevič, 
Ljubomir Radojčič, Aleksander Avramovič in 
Branko Jagerovič. 

Odbor za predloge in komunike 

so tvorili tovariš i : Vujiea Petkovie, Milic 
Majstorovič, Djordje Mirkov, Svetolik Janko
vič in Jos. Kobal. 

Poslovnik. 
Izvršni odbor J U U je sestavil poslovnik 

za poslovanje centrale, sekcij in sreskih dru
štev, kakor to predpisujejo pravila. Razposlal 
ga je vsem članom z nalogo, da ga prečitajo 
in stavijo morebi tne izpremembe. 

Ker je sklenil odbor za poslovnik, da je 
najbolje, ako se obravnava poslovnik v ple
narni seji, je predsednik tov. Rašič čital člen 
za členom. Posamezni člani pa so stavljali 
svoje izpremembe, tičoče se sekcijskih listov 
in sej izrednega posvetovanja predsednikov 
sreskih društev. Poslovnik je bil nato soglas
no odobren. Ko ga bo minist rs tvo prosvete 
potrdilo, ga razmnožimo in pošljemo vsem 
druš tvom. 

Slučajnosti. 

Pri slučajnostih odgovarja predsednik 
tov. Rašič na nekatera vprašanja, ki so j ih iz« 
nesli posamezni poročevalci in govorniki. 
Poudaril je, da so se o nekater ih zadevah že 
napravile preds tavke , o drugih pa se še bodo. 
N a t o je prečital 

komunike, 

iz katerega navajamo sledeče točke : 
1. V pogledu vzdrževanja šol se glavni 

odbor zaveda težavnih gospodarskih razmer, 
v kater ih se nahaja naš narod, sodi pa, da se 
lahko stori vsaj toliko, da se bo šolam redno 
izročal pripadajoči del plačanih občinskih do« 
hodkov. 

2. Zaradi velikega števila šolske mladine 
je postalo neobhodno pot rebno, da se otvo« 
rijo novi razredi. Po vaseh se mora vršiti pol
dnevni pouk z dvojnim številom učencev po 
razredih, nego predvideva šolski zakon, kar 
je škodljivo za učence in učitelje. Pot rebno 
je izvajati predpis zakona in zaščititi učitelj
stvo, da ne bo poučevalo po 80, 100, 150 in 
še več učencev, kar ga predčasno onesposobi 
za službo. 

3. Glavni odbor smatra, da je eden izmed 
glavnih pogojev za uspešno delo v narodni 
šoli tudi učiteljska stalnost na kraju službe. 
Premeščanja učiteljstva med šolskim letom 
so zelo škodljiva za pouk kakor za učitel jstvo 
samo. 

4. Po sedanjem zakonu o narodnih šolah 
je učiteljem in drugim uradnikom, ki imajo 
vpliv na šolsko delo, zelo pot rebno , da se 
ustvari nov učni načr t in spored, ki bi omo
gočila uspešno šolsko delo na popolni pedago
ški osnovi. Razen tega naj se posveti vsa po« 
t rebna pozornost tudi vprašanju učnih knjig 
in učil. 

5. Za pravilno in enakomerno izvajanje 
predpisov zakona o narodnih šolah je potreb
no, da čimprej izide pravilnik k šolskemu 
zakonu. 

6. Vprašanje izbire in nameščanja šolskih 
nadzornikov in upraviteljev osnovnih šol za« 
hteva reformo v tem, da se b o d o za oba po« 
ložaja postavljali po izbiri najboljši učitelji ter 
da bodo ti položaji stalni in bolje nagrajeni . 

7. Pri ocenjevanju učiteljskega dela se 
naj prvens tveno ceni delo v učilnici, upošteva 
naj se tudi izvenšolsko delovanje. Nikakor 
se ne more izvenšolsko delo predpostavl ja t i 
šolskemu delu. 

8. Učno delo v splošnem, a posebno še 
učiteljsko, zaradi napornost i močno in hitro 
izčrpa učitelje, da postajajo za službo nespo
sobni prej , nego uradniš tvo drugih strok. 
Glavni odbor smatra , da je v interesu peda
goške službe, da se leta učiteljskega službo
vanja za popolno pokojnio zmanjšajo od 35 
na 32 in da po tej službeni dobi lahko učitelji 
stopajo v pokoj . 

9. Pri napredovanju učiteljstva po skupi« 
nah je treba gledati na to, da bodo napredo
vali najstarejši in pa oni, ki imajo najboljšo 
povprečno oceno. Pogoje za dosego 5. skupi« 
ne je t reba izpremeniti tako, da j ih bo uči« 
tel jstvo doseglo po 30 letih efektivne službe 
in s povprečno prav dobro brez vsake slabe 
ocene. 

Po končanem dnevnem redu se je pred
sednik tov. Rašič zahvalil vsem poročevalcem 
za izčrpna, temeljita in zanimiva poročila 
ter zaključil dvodnevno sejo. J. K. 


